
Благоје Спасковски: Држава нема новац да развија РТБ Бор; радује ме што расте интересовање за приватизацију
четвртак, 23 новембар 2017 19:16

Генерални директор Рударско-топионичарског басена Бор Благоје Спасковски изјавио је
да га радује што расте интересовање за приватизацију РТБ-а Бор јер држава нема
новац да улаже у отварање нових рудника и повећање производње.

  

  Он се огласио поводом писма о заинтересованости за стратешку сарадњу са РТБ-ом
које је упутила руска компанија "Рашн копер компани" која није први пут показала да
жели сарадњу са том борским коминатом.   

"Интересовање расте јер се, поред веће цене бакра на светском тржишту, повећава и
производња у РТБ-у, а сви потенцијални инвеститори то прате и знају", рекао је
Спасковски, саопштено је из компаније.

  

РТБ је, према његовим речима, стабилизовао пословање после пожара у Фабрици
сумпорне киселине, али "без капитала, потребног за даљи развој рударства, раст
производње и попуну топионичких капацитета, компанија не може издићи на ниво какав
заслужује Србија". 
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"Капитал можемо обезбедити само променом власничке структуре компаније, па се
таква промена намеће као неминовност", рекао је Спасковски.

  

Компанија "Рашен копер" је 2016. године учествовала на првом тендеру за приватизацију
РТБ-а Бор заједно са Амалко групом и од тада прати пословање српске компаније.

  

За РТБ су, како тврде у компанији, заинтересовани и инвеститори из Кине и САД.

  

Из Владе Србије је раније најављено да се план да тендер за продају РТБ-а буде
расписан у првом тромесечју идуће године.

  

(Бета)
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